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梅特勒-托利多轮辐式称重传感器 slc611d -流程®

​

slc611d -流程®
slc611d是坦克的尺度，理想的称重料斗秤、皮带秤秤和混频器。摇臂销式称重传感器提供最佳的称重性能。IP68防护等级和

不锈钢设计，保证使用寿命长。slc611d负载细胞在 7.5t，15t能力是可用的，22.5t

规格- slc611d -流程®

最大秤量 7.5t - 22.5t（16500lb - 49.600lb）

应用仓、罐、料斗、输送机

材质不锈钢

附件可用于 swc615 powermount™

电缆长度 12m，20m

防爆认证准备

Protection Class Hermetically sealded, laser-welded, IP68/69K

认证 OIML C3，NTEP III M 5000

SLC611D POWERCELL®
The SLC611D load cell with capacity range from 7.5t to 22.5t allows the
weighing of mid size tanks, hoppers and silos with ease.
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Predictive Maintenance
The POWERCELL® technology constantly monitors load cell performance and
alerts the user prior to serious trouble. This keeps you in control of your
process and avoids faulty batches and huge follow-up costs.

Cables and Connectors
POWERCELL® load cells are easy to install, connecting to one another in a
simple daisy-chain network. Data transmission is via CAN Bus for a very
robust digital signal.

CalFree™ Plus - requires no test weight!
Sometimes calibration with test weights is impractical. PowerMount™ weigh
modules can be calibrated without test weights, using the automated
CalFree™ Plus system. POWERCELL®technology provides the necessary
information to the terminal for a quick and low-tolerance calibration that even
compensates for local gravity.

SLC611D with SWC615 PowerMount™
The SWC615 PowerMount™ weigh module is designed to provide safe and
accurate weighing in all types of static and dynamic applications. We do not
compromise on safety - all safety feature as standard
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